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Protokół nr  40/2018 

posiedzenia Komisji  Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami     

 i Spraw Mieszkaniowych Rady Miejskiej Inowrocławia, 

 odbytego w dniu  11 września  2018 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

………………………………………………………………….. 

 

Czas trwania posiedzenia 15.15 – 15.40. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Dziubich Grażyna    – Przewodnicząca Komisji 

2. Marcinkowski Tomasz  – Członek Komisji (Zastępca Przewodniczącej) 

3. Kaczmarek Grzegorz     – Członek Komisji 

4. Rosiński Ryszard   – Członek Komisji   

5. Radzikowski Janusz  – Członek Komisji  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył:  

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału  Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości. 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

           Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Grażyna Dziubich – Przewodnicząca 

Komisji.  

Zgodnie z listą obecności, w obradach Komisji  uczestniczy 5 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji 

przedstawił przybyłym porządek dzienny posiedzenia Komisji Ładu 

Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych. 

Zwrócił się z zapytaniem, czy mają uwagi do porządku posiedzenia?  Wobec 

braku uwag, poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie porządku dziennego 

posiedzenia.  

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji. Za wnioskiem 

głosowało 5 członków Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  - nie 

było.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
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3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3.  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału  Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały  w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie 

ulic: Plebanka i Bpa Antoniego Laubitza) - projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 3 do protokółu. 

  

W dyskusji  nikt głosu nie zabierał. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał 

pod głosowanie wniosek  o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały  

w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji. 

Za  głosowało 5 członków Komisji, przeciw 0, wstrzymało się – 0.  
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału  Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały  w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji 

zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania  
(w rejonie ulic: Plebanka i Bpa Antoniego Laubitza)   - projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 4 do protokółu. 

  

W dyskusji  nikt głosu nie zabierał. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał 

pod głosowanie wniosek  o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały  

w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji zapisanych w planie inwestycji z 

zakresu infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz 

zasadach ich finansowania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji. 

Za  głosowało 5 członków Komisji, przeciw 0, wstrzymało się – 0.  
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału  Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały  w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Plebanka i Bpa Antoniego Laubitza - projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokółu.  

 

W dyskusji  nikt głosu nie zabierał. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał 

pod głosowanie wniosek  o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Plebanka i Bpa Antoniego 

Laubitza. 
 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji. 

Za  głosowało 5 członków Komisji, przeciw 0, wstrzymało się – 0.  
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad.4. Sprawy bieżące.  

 

Janusz Radzikowski: 

Byłem ostatnio na spotkaniu w sanatorium „Pod Tężnią”. Obecni na spotkaniu 

stwierdzili, że plan miejscowy, który jest zlokalizowany przy ul. Bocznej,  daje 

możliwość zbudowania tam miejsc parkingowych. Jest opis, że „dopuszcza się 

budowę parkingu i garaży”. Jednakże w opisie  planu jest napisane, że trzeba 

stosować zasady wynikające z tej naszej ustawy uzdrowiskowej, która zakazuje 

budowy tam parkingu, można  tylko w strefie „B”. Osoby, które były na tym 

spotkaniu, zostały zaproszone na posiedzenie Komisji Uzdrowiskowej Rady 

Miejskiej. Ta sprawa będzie na pewno poruszona, dlatego proszę,  

aby p. Naczelnik Kaiser był przygotowany  na takie pytania ze strony Komisji  

i zaproszonych gości. 

 

Innych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Zastępca Przewodniczącej 

zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Grażyna Dziubich 
 

 

 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 


